
نایب رییس اتاق بازرگانی ایران
و هند: ذخایر روپیه ما در حال
کـاهش اسـت/ توقـف صـادرات برنـج

هندی ربطی به ایران ندارد

نایب رییس اتاق بازرگانی ایران و هند اعلام کرد: بیشتر تجارت ما
براساس ذخایر روپیه در هند است که در قبال خرید نفت این منابع را
داشتیم طبیعتا با کاهش خرید نفت، این ذخایر نیز در حال کاهش است

از همین روی فعلا اولویت ما واردات غذا و دارو است.

پرهام رضایی در گفتوگو با ایلنا در مورد آخرین وضعیت تجارت ایران
و هند گفت: در ماههای اخیر هیچ محددیتی از سوی کشور هند بر تجارت
ایران اعمال نشده است اما به هر حال به علت کرونا، واردات و
صادارت ما کاهش داشته و تراز تجاری دو کشور را به شدت متاثر کرده

است.

وی ادامه داد: بیشتر تجارت ما براساس ذخایر روپیه در هند است که
در قبال خرید نفت این منابع را داشتیم طبیعتا با کاهش خرید نفت،
این ذخایر نیز در حال کاهش است از همین روی فعلا اولویت ما واردات

غذا و دارو است.

رضایی تصریح کرد: همچنین در ماههای اخیر صادارت برنج هند متوقف
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شده است که علت نیز مربوط به تعهدات اتحادیه صادرکنندگان برنج
برای تامین برنج داخل است و ربطی به سیاست گذاری با ایران ندارد.

نایب رییس اتاق بازرگانی ایران و هند در مورد واکنش هند به
قرارداد ۲۵ سال ایران و چین گفت: هر کشوری سیاست مستقلی دارد و
اگر این قرارداد در حوزه گسترش تجارت باشد، هند هیچ موضعی نخواهد
داشت. البته با خود هند مذاکرات زیادی را در زمینه تعرفههای

ترجیحی برگزار کردهایم تا تجارت دو کشور گسترش یابد.

وی خاطرنشان کرد: همکاری ما با هند در بندر چابهار ادامه دارد و
ورود کالاها و ترانزیت به این بندر هیچ مشکلی ندارد هرچند که در ۴

ماه اخیر کرونا تمام امور را تحت تاثیر قرار داده است.

سرویس خبری: صنعت غذا
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